

Stack^{AND}ShredTM shredders

THE ORIGINAL AND #1 IN HANDS-FREE SHREDDING!

SAVE UP TO
\$1,200!

- ✓ Up to 65% less cost vs. shredding service
- ✓ Takes up to 98% less time to operate vs. a traditional shredder
- ✓ Instant peace of mind knowing that your confidential information is secure

ITEM NUMBER	MODEL	MIR \$ Savings	Instant Savings
3381657573	STACK AND SHRED 200X	\$200.00	
3381657576	STACK AND SHRED 300X	\$300.00	
3381657577	STACK AND SHRED 500X	\$500.00	
3381657578	STACK AND SHRED 750X	\$750.00	
3381658571	STACK AND SHRED 100M	\$100.00	
3381658576	STACK AND SHRED 300M	\$300.00	
3381658577	STACK AND SHRED 500M	\$500.00	\$250.00
3381658578	STACK AND SHRED 750M	\$750.00	\$450.00

**Get a mirco-cut model
for the price of a cross-cut!**



Offer Valid September 1st – December 15th, 2016

Mail to:

**Q3/Q4 2016 Shredder Promotion
P.O Box 250-A282
Pickering, ON
L1V 2R4**

Name & Title:

Company:

Address:

City:

Prov:

Postal Code:

Phone:

Email:

Where Purchased:

Item Purchased:

**To Redeem Online
www.swinglinepromotions.ca**

To receive your rebate cheque by mail, purchase any of the following: : 3381657573, 3381657576, 3381657577, 3381657578, 3381658571, 3381658576, 3381658577 or 3381658578 between September 1st – December 15th, 2016. Mail a copy of your receipt with the appropriate purchase highlighted along with the original copy of product UPC code (barcode) and this completed form to the address indicated above. THIS IS NOT A STORE COUPON. All rebate forms must be received by December 31st, 2016. Claims received after this date will not be honoured nor receive a response. Officers, employees, families or representatives of ACCO Brands Canada Inc. are not eligible. ACCO Brands Canada is not responsible for lost, stolen, damaged, illegible or misdirected mail. Please allow 8-10 weeks for delivery. © 2016 ACCO Brands Canada. P157_16



Stack**AND**Shred[™] Déchiqueteuses

L'ORIGINALE ET LA # 1 DANS LE DÉCHIQUETAGE À MAINS LIBRES !

- ✓ Jusqu'à 65 % moins dispendieux que les services de déchiquetage
- ✓ Prend jusqu'à 98 % moins de temps à opérer qu'une déchiqueteuse traditionnelle
- ✓ Tranquillité d'esprit instantanée en sachant que vos informations confidentielles sont sécurisées

NUMÉRO D'ARTICLE	MODÈLE	Économies en \$ MIR	Économies instantanées
3381657573	STACK AND SHRED 200X	200.00 \$	
3381657576	STACK AND SHRED 300X	300.00 \$	
3381657577	STACK AND SHRED 500X	500.00 \$	
3381657578	STACK AND SHRED 750X	750.00 \$	
3381658571	STACK AND SHRED 100M	100.00 \$	
3381658576	STACK AND SHRED 300M	300.00 \$	
3381658577	STACK AND SHRED 500M	500.00 \$	250.00 \$
3381658578	STACK AND SHRED 750M	750.00 \$	450.00 \$

Obtenez un modèle en micro coupe pour le prix d'un modèle en coupe croisée!



ÉCONOMISEZ
JUSQU'À

1,200\$!

Offre valide du 1er septembre au 15 décembre 2016

Postez à :

**Promotion Déchiqueteuse
Q3/Q4 2016
P.O Box 250-A282
Pickering, ON
L1V 2R4**

Nom et titre :

Entreprise :

Address:

Ville :

Prov:

Code postal :

Téléphone :

Courriel :

Acheté où :

Article acheté :

**Pour acheter en ligne
www.swinglinepromotions.ca**

Pour recevoir votre chèque de rabais par la poste, vous devez acheter un des produits suivants : 3381657573, 3381657576, 3381657577, 3381657578, 3381658571, 3381658576, 3381658577 ou 3381658578 entre le 1er septembre et le 15 décembre 2016. Postez une copie de votre reçu en surlignant le produit approprié avec la copie originale du code de produit CUP (code à barres) et ce formulaire dûment rempli à l'adresse ci-haut mentionnée. CECI N'EST PAS UN COUPON DE MAGASIN. Tous les formulaires de rabais doivent être reçus au plus tard le 31 décembre 2016. Les réclamations reçues après cette date ne seront pas honorées et ne recevront pas d'accusé de réception. Les directeurs, employés, familles ou représentants d'ACCO Brands Canada inc. ne sont pas admissibles. ACCO Brands Canada n'est pas responsable des envois perdus, volés, endommagés, illisibles ou mal adressés. Veuillez allouer entre 8 et 10 semaines pour la livraison. © 2016 ACCO Brands Canada. P157_16

